
 

 

Zápisnica 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Ripňany  

konaného dňa 11.septembra 2019, t.j. v stredu o 18:00 hod.  

v zasadačke Obecného úradu vo Veľkých Ripňanoch. 

 

 

 

Prítomní: 8 poslancov - podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice 

a prikladá sa k nej. 

 

Program: podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

Rokovanie: 

 

1.    Otvorenie 

Rokovanie verejného zasadania Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ripňanoch otvoril 

a viedol starosta obce PhDr. Jozef Krištof, ktorý privítal všetkých prítomných. 

Program zasadania bol schválený.  

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

2.     Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

Overovateľmi zápisnice sú: Zdenko Ševčík, Štefan Glos 

Návrhová komisia: Ing. Magdaléna Bosá - predseda, Stanislava Vavrečková, Mgr. Eva 

Nováčiková 

Zapisovateľom zápisnice: Ing. Ivana Varšavová  

 

3.     Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva.  

Uvedené uznesenie sa plní a zostáva v platnosti. Nebolo splnené osadenie dopravných 

značiek na zníženie rýchlosti na Vinohradskej a Školskej ulici. Starosta obce sľúbil 

uvedenú vec vyriešiť do sedem dní. 

 

4.         Starosta obce informoval prítomných o realizovaných projektoch. 

     - KOMUNITNÉ CENTRUM ZASÁVKA – prebiehajú dokončovacie práce, vnútorné vybavenie, 

kamerový systém. Dňa 11.10.2019 bude oficiálne otvorenie, 12.10.2019 slávnosť aj za účasti občanov. 



V okolí stanice budú osadené informačné tabule. Budova bude slúžiť ako komunitné centrum, hlavne 

na stretávanie členov spolkov a záujmových skupín. 

 

    - PRÍSTAVBA MŠ – prebiehajú dokončovacie práce, pristavená bola nová jedáleň s kuchyňou,  

po dokončení bude nutné doriešiť odvodnenie pozemkov v okolí materskej školy a úprava terénu 

okolia MŠ. 

   - ZNÍŽENIE ENERGETICKEJNÁROČNOSTI VEREJNEJ BUDOVY- rekonštrukcia KD 

v Behynciach, stavenisko bolo odovzdané, budú vymenené okná, zateplená budova, rekuperácia, 

elektroinštalácia. 

  - ODVEDENIE DAŽĎOVÝCH VȎD – 23.9.2019 začnú práce na projekte a zároveň sa budú 

opravovať 3 úseky chodníkov na Topoľčianskej a Hlohoveckej ulici.  

-CIZIS – verejné obstarávanie bolo zmarené, v januári bude pravdepodobne prebiehať nové 

 

 

5. V ďalšom bode starosta obce informoval prítomných o pripravovaných projektoch: 

 

- JASLE BEHYNCE – zatiaľ nevieme výsledok 

- ZELENÉ OBCE- zatiaľ nie je výsledok 

- STARÁ POŠTA- zatiaľ nie je výsledok 

-MARGINALIZOVANÉ RÓMSKE KOMUNITY – môžeme žiadať peniaze na projekty, 16.9.2019 

odovzdávame projekt – chodníky na ulici POŠTOVÁ, MLYNSKÁ, MAJERSKÁ 

- TRIBÚNA FUTBALOVÉ IHRISKO – do 14.9.2019 podávame projekt, jedná sa o výstavbu 

striedačiek a tribúny pre 122 divákov.  

- VÝMENA OKIEN A DVERÍ v pohostinstve PAPUČA – výmena bude realizovaná z vlastných 

prostriedkov obce. 

- WIFI PRE TEBA – nikto sa neprihlásil, súťaž sa opakuje 

 

Starosta obce dal hlasovať vo veci spolufinancovania projektov: 

 

 - opravy chodníkov na Topoľčianskej a Hlohoveckej ulici bude vykonávať firma Babický, cena cca 

54 000 € z prostriedkov obce. 

- dobudovanie základnej infraštruktúry – operačný program ľudské zdroje – výstavba chodníkov, 

predpokladané náklady 12 000 €, spoluúčasť obce 5%, čo je cca 6000 €, hlasovalo sa o súhlase so 

spoluúčasťou v uvedenej sume. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

- ďalej dal starosta obce hlasovať vo veci odkúpenia časti pozemkov od vlastníkov 



záhrad v lokalite IBV Lúka, návrh 5 €/m2 na rozšírenie miestnej komunikácie, ktorá tam 

vznikne. 

  

 Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

6. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce. Žiadosť predložil Radovan Chaláni, jedná sa 

o časť pozemku vo vlastníctve obce, parcely CKN: 1093/1, 1093/2, LV 641, podľa priloženého 

nákresu. 

Z dôvodu, že nebolo celkom jasné, kde je hranica pozemku, ktorý si chce menovaný kúpiť, poslanci 

rozhodli o tom, že túto informáciu treba upresniť. 

 

 

7. V bode rôzne: 

- Ing. Magdaléna Bosá predložila návrh na úpravu rozpočtu. Návrh je v prílohe a tvorí 

súčasť zápisnice 

         Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

- vedúca školskej jedálne predložila žiadosť o maľovanie školskej jedálne. Obec berie 

uvedenú žiadosť na vedomie, navrhuje maľovanie naplánovať na jar 2020, podľa 

finančných možností. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

- vedúca obecnej knižnice predložila zoznam kníh na vyradenie z dôvodu straty. 

Zoznam je súčasťou zápisnice, jedná sa o 12 knižných jednotiek v hodnote 11,8 €. 

Hlasovanie: za: 8      proti: 0     zdržalo sa hlasovania: 0 

 

- obecné zastupiteľstvo žiada obec o vydanie smernice vo veci údržby pozemkov, 

chodníkov, parkovania na chodníkoch, kanalizácie – odvod dažďových vôd je do 

kanalizácie ZAKÁZANÝ. Ďalej poveruje starostu obce na konanie vo veci prenájmu 

poľnohospodárskej pôdy PD Radošinka, keďže končí zmluvné obdobie. Na dohodu 

o plodinách, ktoré budú siať v blízkosti obce tak, aby sa zabránili záplavám 

a nepríjemnému zápachu z určitých plodín. 

 

- Peter Varšava žiadal o zabezpečenie očkovania a čipovania psov v obci, starosta sľúbil 

uvedenú vec vyriešiť v priebehu týždňa. 

 

- Miroslav Lesay predložil návrh na výsadbu zelene v okolí multifunkčného ihriska za 

kultúrnym domom v Behynciach. Uvedený návrh bude pripojený k projektu „zelené 

obce“ 

 



 

 

 

 

9.   Návrh na Uznesenia č. 43 - 51 predložila Ing. Bosá 

    Za predložený návrh hlasovalo: 8 poslancov    proti: 0   zdržali sa: 0 

 

                                                                                                                                                                

11.   Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva obce Veľké Ripňany ukončil.                       

 

PhDr. Jozef Krištof – starosta obce .................................................. 

 

Ing. Magdaléna Bosá - prednostka OU............................................. 

  

Overovatelia:  

 

         Zdenko Ševčík: …............................................. 

 

         Štefan Glos: ….................................................. 

 

 

 

Vo Veľkých Ripňanoch, 12.9.2019 

 

Zapísala: Ing. Ivana Varšavová  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



 


